
 
 

 

Referat af ordinær generalforsamling 
12. marts 2024 kl. 8.00 på Restaurant Bollinis. 
Til stede: 18 – heraf 2 uden stemmeret. 
 
 

 Generalforsamlingens dagsorden ifølge vedtægterne.  
1. Valg af dirigent – Bestyrelsen foreslag, Jørgen Skorstengaard, blev valgt.  
Jørgen konstaterede at generalforsamling var lovlig indvarslet og beslutningsdygtig. 
 
2. Bestyrelsens beretning og evt. spørgsmål hertil.  Formand Benny Friis indledte med at 
præsentere bestyrelsen og fortsatte med at berette om byfesterne, Sommermarked og 
Høstmarked samt jul og fastelavn.  
Opbakning til disse udgøres af Restaurant Bollinis, Kjelds Kartofler mf, samt musikkens venner, der 
donerer et årligt beløb. Flere hænder efterspørges til arrangementerne på Hovedgaden. 
I samarbejde med Høje Taastrup Erhvervsforum afholdes diverse arrangementer for 
medlemmerne og næste arrangement er d. 18. april, DM i Skills på Dyrskuepladsen i Roskilde. 
Input til idéer til fremtidige medlemsfællesarrangementer, virksomhedsbesøg mv er velkomne. 
Ingen spørgsmål. Beretning godkendt. 
 
3. Forelæggelse af regnskab til godkendelse. 
Kasserer Henriette Deleuran gennemgik regnskabets tal, herunder sideopbygning og regnskabets 
kolonner med dette og sidste års resultater samt henvisninger til specifikationer til konti. Resultat 
2023 ender med et overskud på 11.709,- . Egenkapital udgør kr. 60.325,-. Jørgen S. havde ønske 
om bedre drift af hjemmesiden, nu der var brugt penge på en ny. 
Regnskab blev enstemmigt godkendt. 
 
4. Fremlæggelse af budget for indeværende år. 
Budget 2024, der ender uden overskud, blev gennemgået og godkendt.  
Musik medsponsoreres med tilskud fra Frivillighedsdagen og der vil tillige blive ansøgt om tilskud 
via kommunale midler.  
 
5. Fastsættelse af kontingent 2025.  
Kontingent foreslås uændret. Dette blev enstemmigt vedtaget. 
 
6. Valg af formand for 2 år på lige år – Benny Friis er på ordinært valg for 2 år.  
Benny blev enstemmigt valgt. 
 
7. Valg af kasserer for 2 år på ulige år – Henriette er ikke på valg i år.  
 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år - der vælges 2 på lige år og 1 på ulige år  
Danni og Erik er på valg for 2 år – begge modtager genvalg. Begge blev genvalgt uden 
modkandidater. 
Valg af bestyrelsesmedlem for 1 år - Jane, der er indtrådt fra suppleantpost, modtager ikke 
genvalg. Charlotte blev valgt til denne post for 1 år. 



 
 

 
 
9. Valg af minimum 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år.  
Rita Lindgren Borum modtager genvalg. Charlotte Timm Jensen er indtrådt i bestyrelsen. 
Rita og Maria Jensen, MJ Reklame samt Susanne Bundgaard fra Hedemarkedet blev valgt. 
 
10. Valg af 1 revisor – for 1 år – Carl-Otte Rachlitz modtager genvalg.  
Blev enstemmigt valgt. 
 
11. Valg af 1 revisorsuppleant – for 1 år – Peter Kjeld Jensen modtager genvalg.  
Peter blev enstemmigt genvalgt 
 
12. Indkommende forslag. Bestyrelsen foreslår vedtægtsændring – forslag, der er vedlagt 
indkaldelse. Erik orienterede om baggrunden for vedtægtsændringen der omhandler at fjerne krav 
om at annoncere indkaldelse til generalforsamling i den lokalavis, der ikke længere uddeles i 
Hedehusene, og dermed ikke længere er et naturligt samlingspunkt for lokalsamfundet.  
Ændring blev efterfølgende enstemmigt vedtaget. 
 
13. Eventuelt 
Peter efterlyste bedre information om foreningens aktiviteter via nyhedsbreve, også til ikke 
medlemmer, og på opdateret hjemmeside, der i dag KUN indeholder gamle informationer. 
Erik orienterede om udfordringerne med udsendelse af Nyhedsbreve efter skift af hjemmeside 
men at der arbejdes på sagen. 
 

Generalforsamling afsluttet kl. 9.24. 
 
 
 
Referat berigtiget d.  
 
 
 
 
_________________________________ _________________________________ 
 Dirigent Jørgen Skorstengaard Referent Erik Hvidtfeldt Hansen 


